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AUSTRALIA 

CERTIFICATE 

 

SYDNEY & MELBOURNE 

TOUR HIGHLIGHT 
 
♥ SYDNEY ♥ 
♥ BLUE MOUNTAIN ♥ 
♥ JERVIS BAY ♥ 
♥ MELBOURNE ♥ 
♥ PHILIP ISLAND ♥ 
  

 
DAILY DEPARTURE 

 
Itinerary Subject To Change 
特殊情况下行程会有少许更改 

  

7DAYS 6NIGHT MARVELOUS 
SYDNEY ♥ MELBOURNE 
 
DAY 01   SINGAPORE – SYDNEY   [ Meals on Board ] 
Assemble at Changi International Airport  for your flight to Sydney. 
 

DAY 02    SYDNEY – BLUE MOUNTAINS – SYDNEY    
[ Chinese Lunch / Buffet Dinner ] 
Upon arrival, meet and greet by local representative. Set off to Katoomba region and 
visit the scenic Blue Mountains National Park. Be awed by the gorgeous scenery at the 
Three Sisters rock formation, towering over Jamison Valley at the blue mountain. A 
stop at the Echo Point will provide you with panoramic views of this majestic scenery. 
Then proceed to scenic station for 3 rides - Scenic Railway (the world’s steepest 
railway), Scenic Cableway and Scenic Skyway. In the late afternoon, transfer back to 
Sydney. En-route photo stop at Sydney 2000 Olympic Stadium. 
 

DAY 03   SYDNEY – JERVIS BAY – GRAND PACIFIC DRIVE  
– SYDNEY     [ Breakfast/Fish and Chips Lunch/Chinese Dinner ] 
This morning, proceed down-south to Jervis Bay. Travel along the coastal region of 
Grand Pacific Drive. Stop at Bald Hill to watch hang-gliders and para-gliders in 
action, and take in the magnificent views. We will drive through the equally grandly-
named Sea Cliff Bridge, the newly constructed 665 metre over-the-ocean bridge. Next, 
embark on a Dolphin Watch Cruise where you will have a chance to spot dolphins in 
the wild. After lunch, stop at the famous Kiama Blowhole to view the amazing 60m 
high plumes of water that are forced into the air through the blowhole, performing 
according to sea and weather conditions. Transfer back to Sydney. 
 

DAY 04   SYDNEY – CITY TOUR > MELBOURNE   [ Breakfast ] 
Check out from hotel. Embark on a city tour of Sydney that includes photo stop at 
Mrs Macquarie’s Chair, overview of Opera House, Harbour Bridge, The Rocks, 
Parliament House, pass by King’s Cross, Darling Harbour and Queen Victoria 
Building. Then proceed to Sydney Fish Market which is the largest seafood market in 
the southern hemisphere. Buy some seafood for lunch to enjoy a yummy fresh 
seafood meal on the wharf overlooking the water (On own expense). After lunch, we 
will catch a domestic flight to Melbourne, the Garden City of Australia. Upon arrival, 
transfer to hotel. Dinner at own arrangement.  
 

DAY05 MELBOURNE – DANDENONG RANGES – MELBOURNE 
[ Breakfast/Smorgasbord German Buffet Lunch/Buffet Dinner ] 
Begin the day with a visit to Yarra Valley and embark on a scenic ride along the 
Dandenong Ranges on Puffing Billy Steam Train (1 way) – Australia’s oldest steam 
train. Marvel at the spectacular views and lush rainforest setting of the forest. 
Continue with our Melbourne City Tours highlighting the St Patrick’s Cathedral, the 
Fitzroy Garden, Captain Cook’s Cottage (outside view), Shrine of Remembrance, 
Chinatown and the Parliament House. Make a stop at the Federation Square to see the 
remarkable architecture and engineering and the far side of the Yarra River. Continue 
to Queen Victoria Market (open daily except Mon, Wed and public holidays). Tonight’s 
dinner will be served at Kitchen’s Workshop at Crown Towers. After dinner, you may want to 
stay around and try your luck at Crown Casino (own arrangement back to hotel) 
 

 

7DAYS 6NIGHT 
MARVELOUS SYDNEY 

MELBOURNE 
          

DAY 06 MELBOURNE – WARROOK CATTLE FARM - PHILIP ISLAND – MELBOURNE  
[ Breakfast/Homestead Lunch/Chinese Dinner ] 
Depart for Philip Island, an island adventure featuring wildlife reserves, wetlands, walking tracks and breathtaking coastlines. Begin the tour with a 
visit to Warrook Cattle Farm for some farm activities where you will enjoy the demonstrations on sheep shearing, cow milking and lamb feeding. 
After lunch, visit the oldest winery in southwest Gippsland - Gurdies Winery to sample some wine. Visit Koala Conservation Centre and see koalas 
up-close hiding in the branches. Next proceed to the Philip’s Island’s most fun international destination – A Maze N’ Things, a theme park based on 
optical illusions, mazes and puzzles. Next, stop at local Chocolate Factory to sample the Chocolate. You may wish to purchase some chocolate as 
souvenir. This evening proceed to witness the Penguin Parade where the world’s smallest penguins emerge from the sea and waddle ashore to their 
sand dune burrows. Lobster will be served during dinner tonight. Thereafter return back to Melbourne. (Remarks: It is advisable to bring along jacket 
due to cold weather in Philip Island) 
 
Day 07 MELBOURNE – SINGAPORE    [ Breakfast ] After breakfast, you are free till your departure transfer for your flight back home. 
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澳洲 
CERTIFICATE 

 

 

TOUR HIGHLIGHT 
 

♥ 悉尼 ♥ 
♥ 杰尔维斯海湾 ♥ 

♥ 墨尔本 ♥ 
♥ 菲利普岛 ♥ 

 
 

天天出发 
 

Itinerary Subject To Change 
特殊情况下行程会有少许更改 

  

7 天 6 晚  悉尼 ♥ 墨尔本 
 

第一天 ：新加坡 – 悉尼    [ 机上便餐 ] 
集合于新加坡国际机场，乘搭飞往悉尼的班机。 
 

第二天 ：悉尼 - 蓝山国家公园 - 悉尼     [ 中式午餐/自助晚餐 ] 
欢迎来到悉尼！悉尼是世界上最多姿多彩、最现代化的大都市之一。驱车前往澳

洲世界遗产“大蓝山区域”内最出名的国家公园–蓝山国家公园。蓝山国家公园

是一个空气清新，处处可见名山峻岭、瀑布、雨林、悬崖峭壁的奇妙世界。而耸

立于三姐妹岩旁的回声角了望台不仅是欣赏此岩的最佳地点，同时也是欣赏整片

蓝山壮观景致的佳点。您有机会乘搭世界上最陡峭的轻便台车, 空中缆车和以透

明强化玻璃为地板的高空缆车在观景台山崖上与雨林上空穿梭而过，置身于三百

多公尺的高空上，俯视卡东巴瀑布，隐士山和孤儿岩等优美景致。傍晚，返回悉

尼。途经悉尼奥林匹克体育场。 
 

第三天：悉尼- 杰尔维斯海湾 - 蓝色海洋路 - 悉尼 
[ 早餐/炸鱼薯条午餐/中式晚餐 ] 
前往处于南部的杰尔维斯海湾。沿着蓝色海洋路的风景道行驶，一路欣赏壮观海

景。在秃头小山稍作停留，俯望周边美景。前往 Sea Cliff Bridge。Sea Cliff Bridge

是蓝色海洋路最漂亮且别具特色的一段，长达 665 米的架空天桥上，细赏太平洋

美景。续前往乘船出海两小时观赏野生海豚。游毕，前往凯阿玛，欣赏美丽的沙

滩和一处可以欣赏琪亚马吹蚀穴 - 海水喷涌景象的风洞。之后，接着，过后，返

回悉尼。 
 

第四天：悉尼 - 市区游览 > 墨尔本      [ 早餐 ] 
早晨市区游览，包括到麦考里夫人座椅拍照留念。途经悉尼的热门景点包括唐人

街，岩石区，达令港，悉尼海港大桥，悉尼歌剧院等等。续往悉尼鱼市场，是悉

尼乃至澳洲最大集批发、零售与餐饮与一体的鱼市。您可随意在琳琅满目的鲜鱼

部选购海鲜，烹调成一顿丰富鲜味的海鲜餐，到海港边的露天餐座，一边欣赏海

景，一边品尝美食，别有一番风味 (午餐自费)。午餐后，送往机场乘国内航班飞

往墨尔本。墨尔本是澳洲最具特色的大都市。优美的建筑，丰富的艺术文化，舒

适便捷的购物环境以及举世闻名的有轨电车等均为这座城市加添多姿多彩的独特

都市韵味。抵达后，送往墨尔本酒店(晚餐自费)。 

 

第五天：墨尔本 - 丹顿农山区 - 普芬蒸汽火车 - 墨尔本    
[ 早餐/德国咕咕鸟自助午餐/自助晚餐 ] 
我们出发到亚拉河谷，乘坐澳大利亚最古老的普芬蒸汽火车，制造于 1900 年，

火车悠游自的穿梭丹顿农山区，一路上您可感受到微风迎面而来，满眼的翠绿缓

缓后退，就象是观赏一幅幅鲜明的油画，饶富味道。接着游览墨尔本市区观光，

主要景点包括费兹莱花园的库克船长小屋（外观），圣伯特大教堂，纪念圣殿，

雅拉河畔，墨尔本唐人街和维多利亚女皇市场（每天营业除星期一，三和公共假

期）。晚餐后，您可到赌场碰碰运气（自返回酒店）。 

 

  7 天 6 晚 
 悉尼 ♥ 墨尔本 

第六天：墨尔本 - 华洛克农庄 - 菲立普岛 - 墨尔本       [ 早/农场午餐/中式晚餐 ] 
今天，前往菲立普岛。途中会在华洛克农场逗留。在这里，您将有机会体会到地的澳式农场体验。随后，前往酒庄品尝澳洲各式各样

道地的美酒。续往无尾熊保育中心，近距离观赏澳洲国宝级动物无尾熊。您可在设计好的步道中，见到坐或趴在尤加利树上可爱的无

尾熊。再游览一个引用视觉假象、迷宫、智力玩具及谜语建成的奇趣乐园，保证是充满乐趣和回味无穷的。之后，前往参观巧克力工

厂，在这里您将有机会试吃新鲜出炉的巧克力，绝对是送礼佳品。续程到菲立普岛，欣赏世界闻名的企鹅巡礼。黄昏时分，它们从海

上鱼贯上岸，就在沙滩上一起挖掘巢穴，动作滑稽，妙趣横生。千万别错过观看这壮观的一幕。晚上，享受精心安排的龙虾大餐。

(注：菲利普岛当地相当寒冷，请携带保暖的衣服) 

 

第七天：墨尔本 > 新加坡       [ 早餐 ] 
送往机场，搭乘飞机返回新加坡 


